

企业信用等级证书

ENTERPRISE CREDIT EVALUATION CERTIFICATE

济南雷圣自动化技术有限公司

山东省济南市高新区丁豪广场EF座1-701

针对该企业的信用记录、经营状况、债务风险、发展前景、结合社会口碑、公众认可等信息,经审核评估,兹认定该企业符合GB/中华人民共和国信用行业标志 (Q/320571HPXB618-2020评价体系标准)试用条款的要求认定为:

AAA级

证书编号: HPXBQPEWGSKCB-C 组织机构信用编码: 30712407-5 评价标准: Q/320571HPXB618-2020 证书编发日期: 2020-12-02 证书截止日期: 2023-12-02 查询网站: www.315org.com.cn 中国招投标网: http://www.cecbid.org.cn





评级机构备案与监管部门: 国家发展和改革委员会信用办

证书说明 NOTES

- 1、企业信用等级证书自评定之日起有效期为三年 Enterprise Credit Evaluation Certificate is valid for three years the dare of evaluation
- 2、企业信用等级证书自实行复审制度有效期内,每年复审一次,经复审合格的,加盖复审章后可继续使用;信用状况发生变化的,需要重新评定信用等级并更换证书 Enterprise Credit Evaluation Certificate is subject to a review system, which is a reviewed annually for the duration of the period. After the review is qualified, a review seal will be stamped, the certificate can continue to be used, and if the credit status changes, the certificate needs to be re-evaluated and replaced
- 3、有效期内企业改变名称的,必须持证到发证单位办理变更手续
 If an enterprise changes its name within the validity period, it must go
 through the formalities for the change to the license issuing entity with a
 license
- 4、本证书只证明企业有效期内的信用状况,不作他用
 This certificate only proves the credit status of the enterprise within the validity period, and is not for other purposes
- 5、本证书不得涂改、转借 This certificate shall not be altered or lent

复审记录: Re-examination records:





诚信企业家荣誉证书

CERTIFICATE OF INTEGRITY ENTREPRENEUR

济南雷圣自动化技术有限公司

山东省济南市高新区丁豪广场EF座1-701

针对该企业的信用记录、经营状况、债务风险、发展前景、结合社会口碑、公众认可等信息,经审核评估,兹认定该企业符合GB/中华人民共和国信用行业标志

(Q/320571HPXB618-2020评价体系标准) 试用条款的要求 认定为:

孙国栋

证书编号: HPXBQPEWGSKCB-I 组织机构信用编码: 30712407-5 评价标准: Q/320571HPXB618-2020 证书编发日期: 2020-12-02 证书截止日期: 2023-12-02 查询网站: www.315org.com.cn





评级机构备案与监管部门: 国家发展和改革委员会信用办

证书说明 NOTES

- 1、诚信企业家认证自评定之日起有效期为三年
 Certificate Of Integrity Entrepreneur is valid for three years the dare of evaluation
- 2、诚信企业家认证自实行复审制度有效期内,每年复审一次,经复审合格的,加盖复审章后可继续使用,信用状况发生变化的,需要重新评定信用等级并更换证书
 Certificate Of Integrity Entrepreneur is subject to a review system, which is a reviewed annually for the duration of the period. After the review is qualified, a review seal will be stamped, the certificate can continue to be used, and if the credit status changes, the certificate needs to be re-evaluated and replaced
- 3、有效期内企业改变名称的,必须持证到发证单位办理变更手续
 If an enterprise changes its name within the validity period, it must go
 through the formalities for the change to the license issuing entity with a
 license
- 4、本证书只证明企业有效期内的信用状况,不作他用
 This certificate only proves the credit status of the enterprise within the validity period, and is not for other purposes
- 5、本证书不得涂改、转借
 This certificate shall not be altered or lent

复审记录:
Re-examination records:_____





诚信经理人荣誉证书

CERTIFICATE OF INTEGRITY MANAGER

济南雷圣自动化技术有限公司

山东省济南市高新区丁豪广场EF座1-701

针对该企业的信用记录、经营状况、债务风险、发展前景、结合社会口碑、公众认可等信息,经审核评估,兹认定该企业符合GB/中华人民共和国信用行业标志 (Q/320571HPXB618-2020评价体系标准)试用条款的要求认定为:

孙国栋

证书编号: HPXBQPEWGSKCB-R 组织机构信用编码: 30712407-5 评价标准: Q/320571HPXB618-2020 证书编发日期: 2020-12-02 证书截止日期: 2023-12-02 查询网站: www.315org.com.cn





评级机构备案与监管部门: 国家发展和改革委员会信用办

证书说明 NOTES

- 1、诚信经理人认证自评定之日起有效期为三年
 Certificate of integrity Manager is valid for three years the dare of evaluation
- 2、诚信经理人认证自实行复审制度有效期内,每年复审一次,经复审合格的,加盖复审章后可继续使用;信用状况发生变化的,需要重新评定信用等级并更换证书 Certificate of integrity Manager is subject to a review system, which is a reviewed annually for the duration of the period. After the review is qualified, a review seal will be stamped, the certificate can continue to be used, and if the credit status changes, the certificate needs to be re-evaluated and replaced
- 3、有效期内企业改变名称的,必须持证到发证单位办理变更手续 If an enterprise changes its name within the validity period, it must go through the formalities for the change to the license issuing entity with a license
- 4、本证书只证明企业有效期内的信用状况,不作他用
 This certificate only proves the credit status of the enterprise within the validity period, and is not for other purposes
- 5、本证书不得涂改、转借 This certificate shall not be altered or lent

复审记录:
Re-examination records:





诚信经营示范单位

INTEGRITY BUSINESS ENTERPRISE CERTIFICATE

济南雷圣自动化技术有限公司

山东省济南市高新区丁豪广场EF座1-701

针对该企业的信用记录、经营状况、债务风险、发展前景、结合社会口碑、公众认可等信息,经审核评估,兹认定该企业符合GB/中华人民共和国信用行业标志 (Q/320571HPXB618-2020评价体系标准)试用条款的要求认定为:

AAA级

证书编号: HPXBQPEWGSKCB-M 组织机构信用编码: 30712407-5 评价标准: Q/320571HPXB618-2020 证书编发日期: 2020-12-02 证书截止日期: 2023-12-02 查询网站: www.315org.com.cn





评级机构备案与监管部门: 国家发展和改革委员会信用办

证书说明 NOTES

- 1、诚信经营示范单位认证自评定之日起有效期为三年 Integrity Business Enterprise Certificate is valid for three years the dare of evaluation
- 2、诚信经背示范单位认证自实行复审制度有效期内,每年复审一次,经复审合格的,加盖复审章后可继续使用,信用状况发生变化的,需要重新评定信用等级并更换证书 Integrity Business Enterprise Certificate is subject to a review system, which is a reviewed annually for the duration of the period. After the review is qualified, a review seal will be stamped, the certificate can continue to be used, and if the credit status changes, the certificate needs to be re-evaluated and replaced
- 3、有效期内企业改变名称的,必须特证到发证单位办理变更手续
 If an enterprise changes its name within the validity period, it must go
 through the formalities for the change to the license issuing entity with a
 license
- 4、本证书只证明企业有效期内的信用状况,不作他用
 This certificate only proves the credit status of the enterprise within the validity period, and is not for other purposes
- 5、本证书不得涂改、转借 This certificate shall not be altered or lent

复审记录: Re-examination records:





质量服务诚信单位

QUALITY SERVICE CREDIT ENTERPRISE CERTIFICATE

济南雷圣自动化技术有限公司

山东省济南市高新区丁豪广场EF座1-701

针对该企业的信用记录、经营状况、债务风险、发展前景、结合社会口碑、公众认可等信息,经审核评估,兹认定该企业符合GB/中华人民共和国信用行业标志 (Q/320571HPXB618-2020评价体系标准)试用条款的要求认定为:

AAA级

证书编号: HPXBQPEWGSKCB-E 组织机构信用编码: 30712407-5 评价标准: Q/320571HPXB618-2020 证书编发日期: 2020-12-02 证书截止日期: 2023-12-02 查询网站: www.315org.com.cn





评级机构备案与监管部门: 国家发展和改革委员会信用办

证书说明 NOTES

- 1、质量服务诚信单位证书自评定之日起有效期为三年
 Quality service credit enterprise Certificate is valid for three years the dare of evaluation
- 2、质量服务诚信单位证书自实行复审制度有效期内,每年复审一次,经复审合格的,加盖复审章后可继续使用;信用状况发生变化的,需要重新评定信用等级并更换证书 Quality service credit enterprise Certificate is subject to a review system, which is a reviewed annually for the duration of the period. After the review is qualified, a review seal will be stamped, the certificate can continue to be used, and if the credit status changes, the certificate needs to be re-evaluated and replaced
- 3、有效期内企业改变名称的,必须持证到发证单位办理变更手续
 If an enterprise changes its name within the validity period, it must go
 through the formalities for the change to the license issuing entity with a
 license
- 4、本证书只证明企业有效期内的信用状况,不作他用
 This certificate only proves the credit status of the enterprise within the validity period, and is not for other purposes
- 5、本证书不得涂改、转借 This certificate shall not be altered or lent

复审记录:
Re-examination records:______





企业资信等级证书

ENTERPRISE CREDIT EVALUATION CERTIFICATE

济南雷圣自动化技术有限公司

山东省济南市高新区丁豪广场EF座1-701

针对该企业的信用记录、经营状况、债务风险、发展前景、结合社会口碑、公众认可等信息,经审核评估,兹认定该企业符合GB/中华人民共和国信用行业标志 (Q/320571HPXB618-2020评价体系标准)试用条款的要求认定为:

AAA级

证书编号: HPXBQPEWGSKCB-Z 组织机构信用编码: 30712407-5 评价标准: Q/320571HPXB618-2020 证书编发日期: 2020-12-02 证书截止日期: 2023-12-02 查询网站: www.315org.com.cn





评级机构备案与监管部门: 国家发展和改革委员会信用办

证书说明 NOTES

- 1、企业资信等级证书自评定之日起有效期为三年 Enterprise Credit Evaluation Certificate is valid for three years the dare of evaluation
- 2、企业资信等级证书自实行复审制度有效期内,每年复审一次,经复审合格的,加盖复审章后可继续使用,信用状况发生变化的,需要重新评定信用等级并更换证书 Enterprise Credit Evaluation Certificate is subject to a review system, which is a reviewed annually for the duration of the period. After the review is qualified, a review seal will be stamped, the certificate can continue to be used, and if the credit status changes, the certificate needs to be re-evaluated and replaced
- 3、有效期内企业改变名称的,必须特证到发证单位办理变更手续 If an enterprise changes its name within the validity period, it must go through the formalities for the change to the license issuing entity with a license
- 4、本证书只证明企业有效期内的信用状况,不作他用
 This certificate only proves the credit status of the enterprise within the validity period, and is not for other purposes
- 5、本证书不得涂改、转借
 This certificate shall not be altered or lent

复审记录:
Re-examination records:______





重合同守信用企业

OVERSERVE CONTRACTS AND KEEP PROMISES CERTIFICATE

济南雷圣自动化技术有限公司

山东省济南市高新区丁豪广场EF座1-701

针对该企业的信用记录、经营状况、债务风险、发展前景、结合社会口碑、公众认可等信息,经审核评估,兹认定该企业符合GB/中华人民共和国信用行业标志 (Q/320571HPXB618-2020评价体系标准)试用条款的要求

AAA级

证书编号: HPXBQPEWGSKCB-T 组织机构信用编码: 30712407-5 评价标准: Q/320571HPXB618-2020 证书编发日期: 2020-12-02 证书截止日期: 2023-12-02 查询网站: www.315org.com.cn

认定为:





评级机构备案与监管部门: 国家发展和改革委员会信用办

证书说明 NOTES

- 1、重合同守信用企业认证自评定之日起有效期为三年
 Overserve Contracts And Keep Promises Certificate is valid for three years the dare of evaluation
- 2、重合同守信用企业认证自实行复审制度有效期内,每年复审一次,经复审合格的,加盖复审章后可继续使用;信用状况发生变化的,需要重新评定信用等级并更换证书
 Overserve Contracts And Keep Promises Certificate is subject to a review system, which is a reviewed annually for the duration of the period. After the review is qualified, a review seal will be stamped, the certificate can continue to be used, and if the credit status changes, the certificate needs to be re-evaluated and replaced
- 3、有效期内企业改变名称的,必须特证到发证单位办理变更手续 If an enterprise changes its name within the validity period, it must go through the formalities for the change to the license issuing entity with a license
- 4、本证书只证明企业有效期内的信用状况,不作他用
 This certificate only proves the credit status of the enterprise within the validity period, and is not for other purposes
- 5、本证书不得涂改、转借 This certificate shall not be altered or lent

复审记录: Re-examination records:______

